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Spørgsmål nr. S 790 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 24. april 2019 
 

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren  

Dato: 16. april 2019 

Stillet af: 

 

Kaare Dybvad (S) 

Er det et udtryk for ministerens holdning, når det fremgår af artiklen i Ekstra 

Bladet den 27. marts 2019 »FN fordømmer kapitalfondsmetoder i Danmark«, 

at ministeren ikke anerkender, at kapitalfonden Blackstones opkøb er et 

problem, og hvordan flugter det med den fælles aftale om nedsættelse af en 

ekspertgruppe, som skal undersøge og komme med forslag til 

opstramninger af boligreguleringslovens § 5 stk. 2, som kapitalfondene 

anvender, og som muliggør markante huslejestigninger? 

(Spm. nr. S 790). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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Offentligt


